

Protokoll Parlamentsmøte 6 2025

Studentparlamentet OsloMet

Dato: Tirsdag 09.09 2025

Tidspunkt: 17.00 – 22.00

Rom: Q1015, P42 Anna Sethnes hus

Tilhørighet	Navn	Til stede	Vara
HV	Joshua Andrew B. Carlsen	Vara	Nicolaj William E. Paulsson
HV	Abdikarim Yussuf Ismail	Til stede	
HV	Romina Sherifi	Vara	Tina H. Masvik
HV	Martin Myhr Wallin	Til stede	
HV	Adel El Yazidi El Kababi	Vara	Bernt Even Larsen Moseidjord
HV	Markus Charles Sætereng	Frafall	
HV	Kristina E. T. Williamson	Til stede	
HV	Simon Fritzman	Til stede	
LUI	Ranveig Sofie Aasmundtveit	Til stede	
LUI	Isabell Haavik Førland	Til stede	
LUI	Aron Kongsten	Til stede	
LUI	Emilie C. Strand	Til stede	
LUI	Nils Welo	Til stede	
LUI	Banuka Wickramasighe	Til stede	
LUI	Nora Elisabeth Nielsen Holter	Frafall	
LUI	Enya Skamsar	Til stede	
SAM	Anes Alnajjar	Vara	Kristin Granlien
SAM	Andreas Gjeitnes Gundersen	Til stede	
SAM	Farhana Islam Mumu	Vara	Oskar Salthaug Messenlien
SAM	Sander Vestby	Frafall	
SAM	Trym Fjeldheim Karlsen	Frafall	
SAM	Ingvild Kvakestad	Til stede	
SAM	Christoffer Andreassen	Til stede	
TKD	Cinta Asmara Hondsmerk	Til stede	
TKD	Badri Håkon Soudani	Vara	Ayale Ismail
TKD	Ida Cecilie Brænde Svendsen	Til stede	
TKD	Eivind Hauge Omtveit	Vara	Aiden Storm Eidheim Aabel
TKD	Tinius Holst	Vara	Abdulrahiim A. Mohamud
TKD	Marisa Utigard Moe	Til stede	

Innhold

Konstituering	3
Sammensetning av Studentparlamentet OsloMet for 2026	6
Møteplan høstsemesteret 2025	7
Internasjonal Komite	8
Handlingsplan 2025/2026	11
Fraværsreglement 2025/2026	18
Årsrapport for studieåret 2024/2025	23
Møtekritikk	24

Til: Studentparlamentet (SP)

Saksbehandler: Organisasjonsrådgiver

Fra: Arbeidsutvalget

Konstituering

PSak 00/25 a, b, c, d og e

a) Valg av ordstyrer, referent og tellekorps

Vedtak:

- *Mats Ugland og Ola Gimse Estenstad velges til ordstyrere*
- *Ingrid-Elisabeth Ringstad velges til referent*
- *Kontrollkomiteen (KK) velges til tellekorps*

b) Godkjenning av innkalling og saksliste

Ayan presenterte endringsforslag i timeplanen. Jeg vil unngå en situasjon at man stemmer ja til handlingsplanpunktet og deretter avviser mandatet til internasjonal komite.

Forslag 1 - vedtatt

Forslagsstiller: Ayale

Sidetall: 3

Linjenr: 12

Type forslag: Endringsforslag

Opprinnelig tekst: 17:55-18:55 Handlingsplan SP 2025-2026

18:55-19:25 Mandat internasjonal komite

Endring og begrunnelse: Bytte tiden på Handlingsplanen og Mandat internasjonal komite. Et av punktene i handlingsplanen er avhengig av den internasjonale komiteen. For å unngå å vedta et punkt om rekruttering i handlingsplanen uten at komiteen har mandat til det

Ny tekst: 17:55-18:25 Mandat internasjonal komite

18:25-19:25 Handlingsplan SP 2025-2026

Vedtak:

- *Innkalling og saksliste godkjennes med de endringene som framkom på møtet.*

c) Godkjenning av protokoll fra siste møte

vedtak:

- *Protokoll fra sist møte godkjennes med de endringer som fremkommer i møtet*

d) Orienteringssaker fra:

- Rektoratet

Jeg heter Christen Krogh og er rektor her. Jeg har hilst på noen før, men ikke alle. Studentdemokratiet er særdeles viktig for ethvert et universitet og særlig for vårt universitet. Derfor er det også særlig utfordrende når Victoria deltar på møter, for hun tar alltid ordet og løfter studentenes saker. Jeg husker selv da

jeg var student, det er ganske store strukturer man må forholde seg til, men de strukturene kan man endre på hvis man bruker stemmeretten sin, hvis man velger å engasjere seg å delta i demokratiet. Derfor er det viktig at dere er her og påvirker hvordan universitetet skal utvikle seg videre. Videre er vi Norges tredje største universitet med 23 000 studenter, det at dere sitter her og bidrar til utvikling av universitetet bidrar jo også til at yrkene vi utdanner til kan utvikle seg til det beste. Jeg ser fram til å snakke mer med dere ved andre anledninger. Dersom dere ønsker at jeg skal komme igjen og orientere om enkeltsaker er det bare å si fra til Victoria så inviterer hun meg inn.

- Arbeidsutvalget (AU)

Victoria orienterte. AU har startet i sine verv 1. juli og mye har gått i planlegging for året og for dette parlamentet. Jeg vil orientere om studentdemokratiuka som er noe nytt AU har testet. AU arrangerte te og info, allmøte sammen med SFR for alle fakulteter, tigertorsdag og klimamarsj. Til tross for at det var første gang vi arrangerte dette, så var det høy deltakelse og noe vi ønsker å fortsette med. Tillitsvalgtregisteret fungerer godt, men har noen voksesmerter som IT tar tak i.

Kjære kamerater, jeg heter Christian og er UIA, jeg har ansvar for praksis, internasjonalisering og utdanning. Jeg har jobbet mye med studiepoeng for forskningsdeltakelse. Jeg har snakket med flere fra NVH som er der jeg selv kommer fra. Jeg har også fått presentert prosjektet i UU til god respons. Det har kommet noen spørsmål om hvordan det skal administreres, men også gode tilbakemeldinger.

Denas orienterte. Hei, jeg er LMA for dere. Jeg jobber med alt som har med læringsmiljø å gjøre, enten det er fysisk, psykososialt. Jeg har jobbet med markedsføring av SP og redesignet nettsiden og dassavisa. Vi har også arrangert tigertorsdag slik at man kan sette seg ned og henge og bli kjent med folk og bli kjent på tvers av fakultet, institutt og interesser. Jeg har også pushet på tigreren og deltok på åpningsseremonien på scenen som tigreren og snakket med rektor og Sigrun Aasland.

Hei, kjente og nye, jeg heter Yosef og er nestleder i AU. Der Victoria ikke kan dukke opp, dukker jeg opp. Jeg jobber med bærekraft, innovasjon og valg og deltakelse. Dersom det er noe som skal eskaleres oppover i studentdemokratiet er det jeg som tar tak i det. Jeg har jobbet med studentdemokrati uka og velkommen til dere som er her i dag. Jeg har også jobbet med tillitsvalgskonferansen og håper det blir et eventyr dere kan glede dere til. Jeg har også bidratt på minnemarkeringen av Tamima og det har vist seg at det er noen hull i mangfolds strategien på OsloMet som må tas tak i.

Spørsmål til UIA: kunne du sagt litt mer om de mulige samarbeidsprosjektene med SAIH?

Svar: Ja, veldig gjerne. SAIH står for studentenes og akademikernes internasjonale hjelpefond og det er en organisasjon vi samarbeider med og vi gir dem noen tiere som trekkes fra studieavgiften. Samarbeidet går på

promotering på nett og stand virksomhet. Vi har startet kontaktet med lokallaget og ser hvordan det går.

- Kontrollkomiteen (KK)

Heisann, håper alle har hatt en fin sommerferie. Vi i KK har konstituert oss og har valgt Benedicte som leder av KK. Resten av KK er meg, Shekeb og Bendik. Videre så har vi snakket om fraværsreglementet og det er noe vi vil diskutere senere i dag i møte. Takk for meg.

- Velferdstinget (VT)

Rikke fra VT orienterte. Jeg er ny samarbeidsansvarlig i VT Oslo og Akershus. Takk for invitasjon, jeg gleder meg til dette året her. Det vi jobber med nå er studentboliger. Vi ønsker flere studentboliger i Oslo og Lillestrøm. Vi følger opp studentstrategi i Oslo og i Lillestrøm. Vi holder på å bygge flere studentboliger i Lillestrøm. Vi er opptatt av kvinnehelse og psykisk helse og ønsker mer fra SiO. Vi er opptatt av bærekraft å ta grønne valg. Vi jobber også mot SiO mat og drikke at det skal være rimelig og mer tilgjengelig. Chateau Neuf, mer midler slik at dere kan være der. Frivillighet for å hindre ensomhet.

- Norsk studentorganisasjon (NSO)

Hei, jeg heter Natalie og kommer fra NSO. Jeg er medlemslagsoppfølger for OsloMet. Jeg er fag og læringsmiljøpolitisk ansvarlig og har fagprater med bl a Denas. Jeg er 25 år og har tidligere tatt lektorutdanning på MF og er osloborger. Jeg har hatt et godt samarbeid med OsloMet og gleder meg. NSO er en interesseorganisasjon som jobber for studentenes faglige, sosiale rettigheter. Vi representerer ca 70 000 studenter gjennom våre medlemslag og har mange medlemslag. I NSO AU er vi seks stk som jobber på fulltid og vi har 10 faste ansatte som er sekretariatet vårt. Disse kan også kontaktes. Vi jobber med politisk påvirkning opp mot stortinget og har flere arrangementer. Vi har også landsstyre, der Victoria fra dere sitter. Hvert medlemslag har en representant. Dersom dere får mulighet til å delta på LMNSO så håper jeg å se dere der. Det er rundt 180 studentdelegater som møtes for vårens vakreste eventyr. Veldig gøy og spennende håper dere stiller til det. NSO har også noen politiske komiteer som dere kan stille til. Man kan også ta kontakt med valgkomiteen dersom man vil engasjere seg utover det dere gjør her. Lykke til med første møte og det er bare å ta kontakt med meg i pausen. Takk.

Vedtak:

- *Sakene tas til orientering.*

135 Til: Studentparlamentet (SP)

Saksbehandler: Organisasjonsrådgiver

136 Fra: Arbeidsutvalget

137

138 **Sammensetning av Studentparlamentet OsloMet for 2026**

139 **PSAK 31/25**

140

141 Yosef la fram saken. Dette er den enkleste saken. Hvert år har vi studenter som kommer inn
142 og ut av OsloMet og vi får oppdaterte tall på høsten som vi bruker for å regne ut antall
143 representanter i SP. Dersom det er noe dere lurer på utover sakspapirene er det bare å spør.

144

145 Det vil bli 29 faste representanter i Studentparlamentet neste kalenderår.

146

147

148 Til: Studentparlamentet (SP)

Saksbehandler: Organisasjonsrådgiver

149 Fra: Arbeidsutvalget

150

151 **Møteplan høstsemesteret 2025**

152 **PSAK 32/25**

153

154

155 Denas la fram saken. Vi starter året med å velge datoer for når møtene skal være fremover.

156 Forslagene er:

- 157 • Tirsdag 9. september, 17.00 – 22.00
158 • Tirsdag 21. oktober, 17.00 – 22.00
159 • Tirsdag 18. november, 17.00 – 22.00

160 Man åpner for diskusjon.

161 Ingen tegnet seg.

162

163 Man åpnet for votering.

164 Møteplanen ble vedtatt.

165

166 **Vedtak:**

- 167 • *Studentparlamentet vedtar møteplan for høstsemesteret 2025*

168

169

170 Til: Studentparlamentet (SP)

Saksbehandler: Christian Landbo Olesen, UIA

171 Fra: Arbeidsutvalget

172

173 **Internasjonal Komite**

174 **PSAK 34/25**

175

176 Christian la fram saken. Kjære studentparlament, AU har kommet med et mandat for
177 internasjonal komite for å svare på utfordringen med å inkludere internasjonale studenter
178 bedre i studentdemokratiet. Det er lagt opp til at det kan være mange medlemmer og slik
179 sikre at flest mulig kan delta. Vi ønsker å holde det lavterskel uten for mye forpliktelser. Jeg
180 har sett på innkomne endringsforslag og vi ønsker ikke tvinge noen til å møte. Vi ser for oss
181 at så sant et medlem sier at de ønsker formøte før parlamentsmøtene så skal man ha det.

182

183 Det ble åpnet for spørsmål.

184

185 Spørsmål: er det gjort noen tanker om hvordan man skal rekruttere, hvem man skal
186 rekruttere. De er jo her ofte bare et semester osv.

187

188 Svar: Ja, tanken på rekruttering, har vi startet så smått. På orientation meeting snakket vi litt
189 med flere om muligheten for å bli med. Vi tenker å rekruttere et semester av gangen. Man
190 kan også melde seg på for flere semestre. Tanken er å bruke alle tilgjengelige foraer til å
191 rekruttere.

192

193 Spørsmål: tanken på at dette er posisjoner som AU rekrutterer inn eller er det en annen form
194 for utvelgelse.

195

196 Svar: slik det ser ut nå er det AU som rekrutterer, målet er å få inn flest mulig engasjerte
197 studenter uavhengig av bakgrunn.

198

199 Det ble åpnet for debatt.

200

201 Innlegg: jeg har levert et tilleggsforslag på linje 12 i dokumentet hvor det står at UIA skal
202 holde formøter med komiteen, dersom det allerede er en plan er det flott. De i komiteen må
203 få mulighet til å se på alle saker, ikke bare de som angår internasjonale studenter.

204

205 Innlegg: Jeg vil sette et krav for komiteen ved at de skal ha minst to saker til oss i året.
206 Grunnen til det er at terskelen for å hente opp saker til oss skal være lavere slik at vi vet hva
207 komiteen tenker på og saker som ligger på grensen pushes mer til å sendes videre til oss. Vi
208 vil ikke at komiteen om flere år ikke gir oss saker. Derfor tenker jeg vi må sette krav.

209

210 Replik: jeg tror vi skal være forsiktige med å sette spesifikt krav, særlig siden noen av de
211 bare sitter ett semester. Da kan neste gjeng bli kasta for foregående ikke meldte opp saker.

212

213 Replik: jeg tror forslag om møteplikt er litt utfordrende siden det er lavterskel. Jeg har en
214 forventning at UIA tar alle innspill med til SP. jeg tror å sette krav så tidlig kan føre til at de
215 ikke ønsker å stille til komiteen.

216 Svarreplik: grunnen til at jeg vil sette krav til at de skal ha saker opp her er at deres
217 meninger må komme opp til oss. La oss si at om et par år, vi må forhindre at vi ikke vet hva
218 de snakker om. Hvis det ikke kommer saker opp, så vet vi ikke hva de mener. Jeg har også
219 et innlegg om møteplikten.

220
221 Innlegg: jeg kan være enig i at det er viktig å ha litt krav, men det kan være i form av
222 møtereferater. På den måten får vi i SP vite litt mer om hva som har blitt sagt, uten at det tar
223 mye tid fra SP møter.

224
225 Innlegg: jeg vil være litt forsiktig med å sette mange krav til å begynne med. Det er jo ingen
226 problem å stille mer krav senere. Vi vil jo utover det neste året se hvordan det fungerer og da
227 vil vi få tilbakemeldingen vi trenger for å tilpasse hva som er nødvendig. Det viktigste nå er å
228 sikre rekruttering og så se hvor bra det går og om det må endres.

229
230 Innlegg: jeg har et todelt spørsmål. Har SP noen andre rådgivende komiteer og har da disse
231 slike krav? Dersom de ikke har det så virker det som rart at internasjonal komite skal ha det.

232
233 Innlegg: jeg lurte på om det kunne vært hensiktsmessig å sende representanter fra SP for å
234 høre disse sakene for å redusere barrierene for å høre sakene her.

235
236 Innlegg: i forhold med krav til rådgivende utvalg så er det nærmeste vi har KK. Hele poenget
237 nå er at dere i SP skal legge retningslinjer for hva det her skal være. Tanken er at det skal
238 være et rådgivende organ som rådgir om sine tanker.

239
240 Innlegg: Ca en gang i året har vi en diskusjon om vi skal snakke engelsk eller ha tolk eller ha
241 noe annet. All ære til AU som foreslår dette så vi kommer en vei. Det var også litt til om de
242 skal delta her eller ikke.

243
244 **Forslag 1 - falt**

245 Forslagsstiller: Ayale

246 Sidetall: 19

247 Linjenr: 569

248 Type forslag: Tilleggsforslag

249 Opprinnelig tekst:

250 Endring og begrunnelse: Sette krav for komiteen. Ved å sette inn et krav til komiteen vil man
251 redusere terskelen for sett opp saker til Studentparlamentet, og samtidig unngå en situasjon
252 der komiteen ikke sender inn saker til parlamentet

253 Ny tekst: Fra og med 2026 skal komiteen minst legge opp to saker for Studentparlamentet
254 per år. Dersom dette kravet ikke oppfylles, vil komiteen oppheves.

255

256

257 **Forslag 2 - falt**

258 Forslagsstiller: Ayale

259 Sidetall: 19

260 Linjenr: 580

261 Type forslag: Endringsforslag

262 Opprinnelig tekst: Alle medlemmer har møterett, men ikke møteplikt.
 263 Endring og begrunnelse: Møteplikt for medlemmene. Ved å innføre møteplikt for
 264 medlemmene vil det både motivere folk til å møte opp, og sikre at personer som ikke deltar
 265 på møtene kan bli tatt ut.
 266 Ny tekst: Alle medlemmer har både møterett og møteplikt. Fraværsreglementet er i like linje
 267 som i Studentparlamentet

268

269 **Forslag 3 – vedtatt**

270 Forslagsstiller: Tina H. Masvik

271 Sidetall: 19

272 Linjenr: 577

273 Type forslag: Tilleggsforslag

274 Opprinnelig tekst:

275 Endring og begrunnelse: Et nytt kulepunkt under oppgaver, for å øke mulighet for deltakelse i
 276 parlamentets øvrige saker, i tillegg til de som berører internasjonale studenter spesifikt. Vi
 277 ønsker at utdannings- og internasjonalseringsansvarlig skal avholde formøter med komitéen
 278 i forkant av parlamentsmøter. Det gir komitéen mulighet til ikke bare å delta og komme med
 279 innspill i saker av internasjonal art, men vil sikre mulighet for deltakelse i alle saker som skal
 280 opp i parlamentet.

281 Ny tekst: Utdannings- og internasjonalseringssansvarlig skal avholde formøter i forkant av
 282 Studentparlamentsmøtene.

283

284

285 Man stemte over helheten og mandatet ble vedtatt.

286 AU fikk fullmakt til å supplere til komiteen.

287 AU fikk redaksjonell fullmakt.

288

289

290 **Vedtak:**

291

- 292 • *SP vedtar «Mandat for internasjonal komite» med de endringene som*
- 293 *forekommer ved møtet*
- 294 • *AU får fullmakt til å supplere til internasjonal komite*
- 295 • *AU får redaksjonell fullmakt*

296

297 Til: Studentparlamentet (SP)

Saksbehandler: Christian Landbo Olesen, UIA

298 Fra: Arbeidsutvalget

299

300 **Handlingsplan 2025/2026**

301 **PSAK 33/25**

302

303 Handlingsplanen i år består av flere momenter. Vi har delt opp i politiske og organisatoriske
304 prioriteringer. I forhold til punkt 7 der ideen er å gjøre SP mer synlig for ansatte så er tanken
305 at hvis vi har med de ansatte på laget er det enklere å rekruttere tillitsvalgte. Punktet om
306 internasjonale studenter, vi har historisk sett hatt utfordringer med å inkludere disse i
307 studentdemokratiet på en god måte og ønsker derfor å jobbe for denne løsningen.

308

309 Det ble åpnet for spørsmål. Det var ingen spørsmål.

310

311 Det ble åpnet for debatt.

312

313 Innlegg: jeg tar utgangspunkt i linjenr som stod der når jeg sjekket i sted. Jeg har levert tre
314 forslag og har sendt inn på punkt 10 og punkt 6. Jeg ønsker at man legger til et fokus på at
315 mangfold skal legges til i alle ledd. Jeg har forslag på nr 8 som går på linje 6 og er helt enig i
316 punktet, men ønsker å konkretisere det med å ha økt fokus på fadder og studentforeningene.
317 Jeg har også et strykingsforslag på punkt 11 der man heller ønsker at AU skal gå i dialog
318 med SR og SFR. Jeg tenker at de 10 punktene som gjenstår er mer enn nok for AU å jobbe
319 med.

320

321 Innlegg: jeg så mye på nr 5. Jeg har lærevansker og er nevrodivers og er glad for å se at AU
322 ønsker å gjøre noe, men det er litt vagt. Jeg lurar på dersom dere får gjennom at man får
323 bedre tilrettelegging for disse, hvordan skal dere få dette til å skje? Har dere tenkt gjennom
324 hvordan man får lærere, veiledere til å følge disse rådene?

325

326 Innlegg: Jeg skal presentere det som per nå er forslag 31. Jeg ønsker å flytte punkt nr 1 på
327 linje 361 til punkt nr 6. Jeg vet at en handlingsplan ikke er at man ikke har noe med
328 prioriteringsrekkefølge, men siden dette ikke inneholder ordet student ønsker jeg at de andre
329 punktene kommer over dette.

330

331 Innlegg: jeg har tre endringsforslag. Det er punkt 7 som handler om internasjonale studenter.
332 Og vi har vedtatt mandatet, så vi kan se på andre nå. I fjorårets rapport var det bare 7
333 punkter som ble fullført. Jeg mener derfor at det burde være færre punkter. Når det gjelder å
334 lære opp ansatte så tenker jeg at man heller burde bruke tiden på studentene og
335 studenttillitsvalgte. Jeg tenker derfor å stryke punkt nr 9. Jeg tenker på punkt nr 11 å styrke
336 tillitsvalgte.

337

338 Replik: ønsker du å stryke punkt 7 angående ansatte? Tilbakemeldinger jeg har fått er at
339 det er ymse med kompetanse blant de ansatte i systemene våre. Blant annet når det gjelder
340 valg av tillitsvalgte. Jeg tror derfor det er viktig at AU får fokusere på dette.

341

342 Svarreplik: min mening er at vi har tre store, bærekraft og praksis og de to store vil bruke
343 mye tid. Jeg vil heller bruke tid på den enn å fokusere på ansatte.

344

345 Innlegg: i forhold til rekruttering av internasjonale studenter, rekruttering av studenter er jo
346 generelt under vår drift, men ønsker særlig fokus på internasjonale. Når det gjelder innspill
347 med foreningsdag så er det litt vanskelig å komme rundt det. Når det gjelder punkt 10 så
348 ønsker vi ikke å stryke dette. Punktet om tilrettelegging står litt vagt, men vi har samarbeid
349 med nevromangfold OsloMet og tilretteleggingsforum på OsloMet. På punktet om
350 internasjonal komite så handler det om at vi skal jobbe for å sørge for at det fungerer. Vi er i
351 gang med de fleste punktene allerede. Når det gjelder studentrådene så handler det om å
352 styrke hele studentdemokratiet generelt. Når det gjelder praksis så er vi i samarbeid med
353 NSO og har en resolusjon på det fra før.

354 Replik: jeg har et spørsmål som går på punkt 9 og 10 som omhandler internasjonale
355 studenter og studenter med minoritets bakgrunn. Hva er forskjellen mellom å inkludere og
356 rekruttere? Når det kommer til studentrådene så vil jeg hvert fall oppfordre AU til å gå i dialog
357 med SFR.

358 Innlegg: i henhold til punkt 6 om å styrke kultur. Jeg la til fadder der for at det var flere fra
359 sykepleie som falt utenfor der. Jeg ønsker derfor at man jobber mer med det og jobber for å
360 gjøre det mer mulig for flere å delta i både OsloMet sin kultur og så videre.

361

362 Svarreplik: i forhold til forskjell på internasjonale studenter og studenter med
363 minoritetsbakgrunn så er det to forskjellige grupper med forskjellige behov. I forhold til SR så
364 er absolutt tanken å ha SFR med i saken. I forhold til fadderuken så er vi på saken og tenker
365 at det er noe vi må jobbe for. Den er på saken.

366

367 Innlegg: fine parlament og fine AU, takk for fin handlingsplan. Jeg vil komme med skryt for at
368 bærekraft er som første punkt. Jeg håper at vi som sitter i utvalget for samfunnsforbedring får
369 gode innspill fra SP og AU og at vi kan ta med innspill tilbake. Jeg har troa på dere.

370

371 Innlegg: jeg skal prøve å gå kronologisk. Jeg vil også støtte at bærekraft er første punkt.
372 Punkt nr 5 om nevrodivergente. Tidligere har vi prøvd å gjøre noe med dette. Dette er noe
373 AU jobber med og de kommer sikkert tilbake når de har forbedret punktene fra sist. Når det
374 gjelder stryking av punkt nr 7, så mener jeg at dette er veldig relevant når mine forelesere
375 ikke vet forskjell på fagutvalg og studentråd, så er det vanskelig å kommunisere forskjellen til
376 studentene.

377 Innlegg: første er punkt 3 hvor jeg vil påpeke at det handler om overgang fra vgs til
378 universitet. Jeg tenkte dette var et stort problem for alle grupper, men jeg regner med at AU
379 tenker generell basis er grunninformasjon. Jeg vil også støtte forslaget om at eventuelle
380 retningslinjer for studentråd tas i samråd med SFR som kjenner SR godt. Jeg er mot å fjerne
381 punktet for å videre forbedre integreringen for internasjonale studenter. Som det kom fram i
382 mandatet så er dette en pågående prosess. Det er en god del grunnarbeid som må til for å få
383 komiteen til å fungere.

384 Innlegg: Jeg vil ta opp punkt 6 og foreslå å nevne styrking av fadderuka helt konkret i det
385 punktet.

386 Replik: jeg har sendt inn et forslag som gjør akkurat det og se om det du foreslår vil være
387 ivarettatt i det. Det handler om fokus på ressurser, studentforening og fadderuka.

388 Innlegg: på punkt tre om overgang fra vgs til universitet så ønsker vi særlig fokus på de med
389 minoritetsbakgrunn. Vi vil ta med SFR i styrking av studentdemokratiet, men AU jobber fulltid
390 og SFR har mindre stillinger og derfor vil vi bistå.

391 Replik: når man skal både ha AU og SFR inn i arbeidet så kan det fort bli mye kluss og mye
392 kokker. Jeg foreslår at man derfor stryker punktet og heller går i dialog med SFR om hva de
393 trenger fra AU.

394 Svarreplik: vi har hørt fra SR at de ønsker hjelp og derfor ønsker vi å sette fokus på det.
395 Hvis vi skal gå tilbake til å spør hva som trengs, så tar det enda lenger tid.

396 Innlegg: Jeg har også tenkt på punkt 5. har man tall på minoritetsbakgrunn vs
397 førstegenerasjon studenter. Har vi noen tall her? Kan berømme og jobbe med denne
398 gruppen, men det kunne vært interessant å se på hvilken gruppe som evt sliter mest. På
399 punkt 10 så skal man speile befolkningen. Har vi noen tall på hvordan den ser ut? Hvis vi
400 skal speile studentmassen i utvalg hvordan vet vi hvordan den ser ut?

401 Innlegg: jeg er veldig fornøyd og glad for at punktet om tilrettelegging er med i
402 handlingsplanen. Jeg liker ordlyden, det gjør at AU kan tilpasse det etter tilbakemeldinger fra
403 aktører, som ansatte som jobber med tilrettelegging. Jeg håper også at AU kan jobbe videre
404 sammen med nevromangfold OsloMet som også jobber for dette.

405

406 Innlegg: jeg har et spørsmål angående oppbyggingen av internasjonale studenter på
407 OsloMet egentlig er? Det er ganske stor forskjell på å være utvekslingsstudent og fast
408 internasjonal student. I forhold til studenter som gjør en full grad i utlandet så er det
409 annerledes. Hvem av de internasjonale er på utveksling og hvem tar en fast grad. Og
410 hvordan vil dette være på den internasjonale komiteen.

411 Innlegg: svar til gjenspeilingen av mangfoldet. I følge Khrono fra 2020 2021 viste de til tall fra
412 OsloMet som sa at 25% av studentmassen på OsloMet hadde innvandrers bakgrunn. Samme
413 artikkel sa også at 2 av 10 ledere har bakgrunn fra utlandet. I tillegg ser vi i representasjonen
414 høyere opp at tre fra AU har vært unge med flerkulturell bakgrunn.

415 Replik: takk for svar. Da er nok tallene ganske like som de var i 2020. at det er så dårlig
416 representasjon blant ansatte, har vi ikke så mye å se på. Speiling er viktig å det er jo punkt 3
417 og ikke fem, jeg kåla det til.

418 Innlegg: jeg skal bare utrykke min støtte til å beholde punkt 11 til fungerende studentråd og vi
 419 kan godt ha utvidelsen av tillitsvalgte i det punktet. Selv om AU skal samarbeide med SFR så
 420 er det et faktum at det har vært en del studentråd som har strevd med å eksistere i det hele
 421 tatt og derfor tenker jeg at AU bør ha et punkt om at de skal forbedre dette. Det er
 422 vanskeligere å få opp saker hvis man ikke har et fungerende studentråd.

423

424 Innlegg: jeg har spørsmål rundt endring av punkt 11. det ser langt ut i lista og jeg lurte på om
 425 alt er en del av forslaget. Studentrådene er en del av SFR og styrene er en del av det.
 426 Dersom man stryker punktet og heller tar en dialog med SFR så får man likevel jobbet med
 427 det.

428 Replik: punkt 11 på endringsforslag, hvis dere ser på side 17 så ser dere overskrift på punkt
 429 11, det er der den starter. 11. og så ny overskrift. Så kommer det en setningsavbryter og så
 430 den nye teksten.

431 Svarreplik: takk, da tror jeg jeg bruker en litt merkelig form for svarreplik, for mitt spørsmål
 432 er til KK, for vi skal vel ikke vedta handlingsplanen med forklaringene?

433 T.O. fra KK: Spørsmålet var om disse beskrivelsene av punktene vil komme med når de
 434 endelig vedtas og legges ut?

435 Oppklaring: det jeg lurte på er om forslaget som foreligger som inneholder både punktet og
 436 forklaringen. Det jeg lurte på er om vi da er om vi vedtar det ene punktet med hele
 437 begrunnelsen?

438 T.O. forklaringsdokumentet er bare å forklare ideene bak. Det som vedtas er bare punktet.

439 Innlegg: kan man da forstå det til å være at tolkningen av punktene er beskrivelsen som står
 440 under punktet?

441 Innlegg: da ønsker jeg å oppfordre til å endre det forslaget og fjerne beskrivelsen.

442 Forslaget er trukket.

443 Innlegg: slik at det er tydelig, hvilket endringsforslag er foreslått trukket?

444 Forslag på punkt 11, det er endringsforslag som ønsker å endre ved å stryke tillitsvalgte og
 445 studentråd. Og nå kommer det et nytt forslag.

446

447 Innlegg: Jeg har sendt inn et nytt endringsforslag som handler om å forsterke tillitsvalgte og
 448 SR. Mange tillitsvalgte vet ikke hva SP er og jeg vil kombinere at det står tillitsvalgte i
 449 setningen. Til nr 33 på endringsforslagsarket.

450 Strek ble satt.

451 Vi gikk over til votering.

452 (votering handlingsplan, sortert etter linjenr)

453 **Forslag 1 – falt**

454 Forslagsstiller: Martin Myhr Wallin

455 Sidetall: 14

456 Linjenr: 360-361

457 Type forslag: Endringsforslag
 458 Opprinnelig tekst: at OsloMet løfter opp bærekraft som et satsingsområde i alle deler av sin
 459 virksomhet basert på oppdatert bærekraftforskning
 460 Endring og begrunnelse: flytte punktet til punkt 6 (374 - 375). det er det eneste punktet som
 461 ikke handler spesifikt om studenter, eller har student i teksten, og burde være de siste
 462 punktet under politiske prioriteringer.
 463 Ny tekst: at OsloMet løfter opp bærekraft som et satsingsområde i alle deler av sin
 464 virksomhet basert på oppdatert bærekraftforskning
 465

466 **Forslag 2 – vedtatt**

467 Forslagsstiller: Aiden Storm Eidheim Aabel
 468 Sidetall: 14
 469 Linjenr: 371
 470 Type forslag: Endringsforslag
 471 Opprinnelig tekst: At undervisningen skal være Universelt utformet
 472 Endring og begrunnelse: Ending av formulering. Meningen med punktet går bort i denne
 473 formuleringen og kan resultere i en ugunstig undervisningsmodell.
 474 Ny tekst: At undervisning skal følge prinsippet for universell utforming
 475

476 **Forslag 3 - vedtatt**

477 Forslagsstiller: Tina H. Masvik
 478 Sidetall: 14
 479 Linjenr: 374-375
 480 Type forslag: Endringsforslag
 481 Opprinnelig tekst: å styrke studenters opplevde tilhørighet til OsloMet gjennom arbeid med
 482 kulturbygging og etablering av tradisjoner.
 483 Endring og begrunnelse: Den spesifiserer hva parlamentet ønsker at AU skal arbeide med,
 484 og fokuserer på tilrettelegging for målet. Punktet i dag er lite konkret, og det er vanskelig å se
 485 hvilke tradisjoner og tilhørighet man skal bygge uten en konkret plan. Vi ønsker å skape et
 486 fokus på studentforeningsdagene da vi vet at disse er viktige for tilhørighet, ressurser til
 487 foreninger vil øke mulighetsrommet og fadderuken må få en økt prioritet da det er her selve
 488 grunnlaget for kultur og tilhørighet vil dannes. Vi ønsker med dette konkrete mål og punkt for
 489 perioden.
 490 Ny tekst: å styrke studenters opplevde tilhørighet til OsloMet gjennom flere
 491 studentforeningsdager, økte økonomiske ressurser til studentforeninger- og organ, samt økt
 492 fokus på planlegging og gjennomføring av fadderuken.
 493

494 **Forslag 4 - falt**

495 Forslagsstiller: Ayale
 496 Sidetall: 14
 497 Linjenr: 379-381
 498 Type forslag: strykningsforslag
 499 Opprinnelig tekst:
 500 Endring og begrunnelse: Stryke hele punkt 7. Å fjerne enkelte punkter vil gi mer tid til de
 501 gjenværende punktene. Det finnes mange ansatte ved Oslomet, og opplæring av alle vil ta

502 svært mye tid fra AU. Det er bedre å styrke studentrådet og de tillitsvalgte. Linjen om at det
503 ikke finnes tillitsvalgte i klassen er et viktig punkt, og kan kombineres med punkt 11
504 Ny tekst:

505

506 **Forslag 5 - falt**

507 Forslagsstiller: Ayale

508 Sidetall: 14

509 Linjenr: 384

510 Type forslag: strykningsforslag

511 Opprinnelig tekst:

512 Endring og begrunnelse: Stryke hele punkt 9. Det er 4 medlemmer i AU og 11 punkter i
513 handlingsplanen. Dette tilsvarer litt over to og et halvt punkt per AU-medlem. Etter min
514 mening burde det kun være to punkter per AU-medlem (ett per semester). I årsrapporten
515 kom det fram at kun 7 av punktene i handlingsplanen ble fullført. Det eksisterer allerede en
516 internasjonal komité, noe som sikrer at internasjonale studenters meninger blir representert i
517 studentparlamentet. Dermed er punkt 9 overflødig

518 Ny tekst:

519

520 **Forslag 6- vedtatt**

521 Forslagsstiller: Tina H. Masvik

522 Sidetall: 14

523 Linjenr: 385-286

524 Type forslag: Endringsforslag

525 Opprinnelig tekst: å rekruttere og inkludere studenter med minoritetsbakgrunn i
526 studentdemokratiet og studentfrivilligheten.

527 Endring og begrunnelse: Legger et fokus på den generelle rekrutteringen, samt at man
528 fokuserer på at mangfoldet i studentmassen og ved OsloMet skal gjenspeiles i alle ledd fra
529 studentdemokratiet til organ og utvalg. Vi opplever at OsloMet har et stort mangfold, som
530 dessverre ikke alltid gjenspeiles i studentfrivilligheten og - demokratiet. Vi ser også at å bruke
531 benevnelsen "minoritetsbakgrunn" åpner man for en diskusjon omkring hvem er
532 minoritetene, hvilke minoriteter skal prioriteres, og hva med de som ikke er definerte
533 minoriteter, men som likevel vil representere en del av mangfoldet. Derfor ønsker vi en mer
534 generelt og altomfattende punkt, som settes i sammenheng med studentmassen ved
535 OsloMet og som har et fokus på hele massen, og mangfoldet den representerer.

536 Ny tekst: å rekruttere og motivere studenter til studentdemokratiet og studentfrivilligheten,
537 samt sikre at OsloMet sitt mangfold gjenspeiles i alle demokratiske ledd.

538

539 **Forslag 7 - falt**

540 Forslagsstiller: Tina H. Masvik

541 Sidetall: 14

542 Linjenr: 387-389

543 Type forslag: Strykningsforslag

544 Opprinnelig tekst: at alle institutter har fungerende studentråd, med gode vedtekter, vedtatt
545 forretningsorden og etiske retningslinjer, samt gode rutiner for overlapp mellom
546 studentrådsstyrer.

Endring og begrunnelse: Stryke punktet fra handlingsplanen. Vi ønsker at dette skal gjøres i samråd med studentenes fakultetsråd og de respektive studentrådene. Tilbakemelding fra flere er at de ikke har blitt spurt eller uttrykt et slikt ønske med styring fra arbeidsutvalget. Vi ser det som utfordrende at dette er noe som skal komme ovenfra, og vil heller oppfordre AU til å inngå dialog for å sikre ønsker, før de setter inn sin kapasitet her. Vi ser også at det kan være utfordrende om hvert enkelt studentråd skal ha alle disse dokumentene, da man heller bør arbeide på et mer overordnet nivå i fakultetet. Vi anser dette som et unødvendig punkt i handlingsplanen, og at dette heller kan være en oppfordring og bestilling til SFR, hvor AU kan være støttespillere i arbeidet.

Ny tekst:

Forslag 7- falt

Forslagsstiller: Ayale

Sidetall:14

Linjenr: 379-389

Type forslag: Endringsforslag

Opprinnelig tekst at alle institutter har fungerende studentråd, med gode vedtekter, vedtatt forretningsorden og etiske retningslinjer, samt gode rutiner for overlapp mellom studentrådsstyrer.

Endring og begrunnelse: Forsterket tillitsvalgt og Studentrådet. Det er viktig å ha sterke tillitsvalgte i studentparlamentet. Det bør være tillitsvalgte i alle klasser, og det bør arrangeres et seminar der de får informasjon om hva studentparlamentet er og hvordan saker skal fremmes

Ny tekst: 11. at alle institutter har fungerende studentråd og tillitsvalgte, med gode vedtekter, vedtatt forretningsorden og etiske retningslinjer, samt gode rutiner for overlapp mellom studentrådsstyrer

Det ble votert i over helheten.

SP vedtok handlingsplanen med de merknadene som forekom på møtet.

AU fikk redaksjonell fullmakt.

Vedtak:

- *SP vedtar «Handlingsplan 2025/2026» med de endringer som framkom på møtet.*
- *AU får fullmakt til å gjøre redaksjonelle endringer.*

586 Til: Studentparlamentet (SP)

Saksbehandler: Yosef Ihdego, Nestleder

587 Fra: Arbeidsutvalget

588

589 **Fraværsreglement 2025/2026**

590 **PSAK 35/25**

591

592 Yosef innledet saken. Nå blir det litt mer spenstig. SP ved OsloMet skal i dag behandle
593 forslag for fraværsreglement som skal gjelde fra 2025 til 2026. Bakgrunnen er at det ikke
594 finnes klare regler for fravær selv om SPs representanter har møteplikt. Det inneholder også
595 retningslinjer for permisjon. I tillegg til det har vi noen spørsmål som Denas vil redegjøre for
596 kort.

597

598 Beklager at det ble en misforståelse, vi har fått inn noen tilbakemeldinger på dokumentet og
599 vi har skrevet i sakspapirene at ved fravær kan vi frata møterett. Det stemmer ikke, vi kan
600 ikke ta den vekk. Derfor har vi fremmet noen forslag som tar bort dette med tap av møterett.
601 Vi har også sendt inn forslag på at dersom det ikke er mer faste igjen så rykker neste
602 medlem opp. Disse endringsforslagene må vedtas for at dokumentet skal være gyldig.

603

604 Det ble åpnet for spørsmål.

605

606 Spørsmål: jeg har tre spørsmål. Har KK vært involvert i utarbeidelsen av dokumentet? Det
607 har kommet endringsforslag på at man ikke fratas møterett, men at man fratas plassen på
608 benken – hva er forskjellen. Siste spørsmål er om AU har rett og myndighet til å frata dem
609 den plassen?

610

611 Svar: forskjellen på møterett og bli fratatt plassen er at representanter som mister plassen
612 fortsatt kan delta på møter og har tale og forslagsrett. KK har ikke vært med på
613 utarbeidelsen. Beklager sene endringsforslag fra oss, vi fikk tilbakemeldinger litt sent. Vi
614 beklager at det står møterett, det er en feil. Dokumentet tar utgangspunkt i lignende
615 dokument fra studenttinget i Agder, men det med møterett passer ikke hos oss.

616

617 Spørsmål: jeg lurer på om sykdom er gyldig eller ugyldig – må vi ha legeerklæring?

618

619 Spørsmål: har dere vurdert graviditet/fødsel som gyldig fravær?

620

621 Spørsmål: har AU sett på andre former for å jobbe mot fraværproblematikken?

622

623 Spørsmål: på punkt 3 står det 8 dagers innkallingsgrunnlag og en uke for vara. Det strider jo
624 mot at innkallingen må være to uker.

625

626 Svar: egenmelding trenger vi ikke, vi mener at dere sier fra om sykdom så må det være nok.
627 Det skal være basert på tillit. Graviditet der har dere permisjonsrett. Vi har alternative tiltak
628 som møtebrus, julefest og sommerfest.

629

630 Spørsmål: man har satt opp en del sanksjonsmuligheter og muligheter for AU til å bruke
631 skjønn. Det ser ut som AU kan velge litt. Hvem kontrollerer det, og hvem bestemmer hvilken
632 straff jeg får hvis jeg blir borte fra møter?

633
634 Spørsmål: jeg lurer på hvor AU setter ting som skoleforpliktelser og studieforpliktelser? Det
635 er ikke alltid ting går som planlagt?

636
637 Spørsmål: jeg lurer på den generelle jusen om man har sjekket hva man faktisk har lov til
638 dette?

639
640 Svar: skjønn kommer inn når det er praksis man ikke kan unngå og skoleting man må gjøre.
641 Dere er først og fremst studenter og dernest representanter. Sanksjonene er ment for å være
642 gradvis. Vi ser ikke for oss å gå rett på ekskludering. Spørsmål om det juridiske så sier
643 Studentombudet at vi har det på plass dersom dere vedtar det.

644
645 Det ble åpnet for debatt.

646
647 Innlegg fra KK: jeg kan starte med å adressere at det ble knapp tid på å sende inn
648 endringsforslag. Vi i KK er frivillige og derfor ble det sendt inn først etter vi fikk diskutert. Nå
649 er det slik at det er dere som bestemmer. Dersom dere ønsker dette reglementet så vedtar
650 dere det. Vi i KK vil likevel gjøre dere oppmerksom på at slik det står per nå med å ta bort
651 møterett strider med vedtektene. Da vil vedtektene trumfe. Endringsforslagene fra AU kan
652 myke opp mye av denne og fjerne mye av konflikten med vedtektene. Det samme med
653 forslagene fra KK, men det er slik at KKs helhetlige vurdering er at saken utsettes slik at den
654 kan få litt mer tid på plata og litt mer tid til å bli helkøkt og ikke så rå. Det innebærer at noen
655 her foreslår at saken utsettes eller at dere stemmer den ned når den tid kommer.

656
657 Vi tar først en diskusjon på om saken skal utsettes. Vi tar først en diskusjon på om
658 dokumentet skal utsettes før vi eventuelt.

659
660 Innlegg: jeg har sendt inn et forslag som er et tilleggsforslag med et nytt forslag til vedtak
661 hvor man sender det tilbake til AU som skal i samråd med KK utarbeide nytt dokument.

662
663 Innlegg: jeg vil argumentere for å ikke utsette saken. For da kan i praksis halvparten av oss
664 ikke dukke opp neste gang og så får man ikke vite hva som man mener om dette. Jeg tenker
665 at AU og KK i samarbeid kan få fullmakt til å redigere dokumentet.

666
667 Replik: KK og AU kan ikke møtes for å få fullmakt på innhold som er meningsbærende. Det
668 er kommet inn utrolig mange endringsforslag, bla fra KK, som er kommet sent og det er mye
669 å sette seg inn i. Det mangler tydeligere rammeverk på punktene.

670
671 KK: jeg vil også nevne redaksjonell fullmakt er ment som språkvask, ikke meningsbærende.
672 Om SP skulle vedta et dokument og deretter gi AU og KK frie tøyler til å endre det i etterkant
673 så føler jeg meg forpliktet som KK til å fraråde det.

674

675 Innlegg: jeg vil bare si at dette er noe av de snilleste fraværsreglene jeg har sett i mitt liv. Jeg
676 forstår ikke hvorfor vi er her hvis man ikke er for det.

677
678 Innlegg: et slik dokument handler ikke om å styre parlamentet med jernhånd. Det er
679 parlamentet selv som bestemmer disse reglene. Det handler om å at parlamentsmedlemmer
680 skal ha respekt for hverandre og si ifra om de kommer eller ikke slik at varaer får sjanse til å
681 delta. Dere kan sende inn endringsforslag og strykningsforslag og endre det slik dere ønsker.
682 KK har sagt at dokumentet fungerer med de endringsforslagene som er sendt inn. Man kan
683 også si at parlamentet skal utøve skjønn i stedet for AU. Dere bestemmer hva som skal stå.
684 Håper det var oppklarende.

685
686
687 Replik: jeg forstår at parlamentet kan sette reglene, men i dokumentet står det at AU er de
688 som skal straffe. Det er vanskelig å vedta noe med sikkerhet. Jeg kan ikke stille til valg i igjen
689 med dette fraværsreglementet.

690
691 Svarreplik: vi har ikke mulighet til å gjøre noen sanksjoner med mindre dere bestemmer at
692 det skal være sanksjoner. Vi vil også gjøre det i samråd med KK.

693
694 Innlegg: de sanksjonene står ikke hvem som bestemmer og setter sanksjonene. Det blir AU
695 eller KK. Det å frata dem benkeplassen er å frata dem stemmeretten. AU kan ikke frata
696 valgte studenter stemmeretten.

697
698 Replik: jeg skulle nevne det om sanksjoner i stad. AU mener at dere kan diskutere
699 sanksjonene og bli enige om det. Man kan også velge rekkefølge på dem. Slik det står også
700 så er det basert på UiA sitt dokument. Det med supplering, det suppleres alltid etter
701 sommeren.

702
703 Innlegg: det er vanskelig å diskutere uten å fremme noe sak. Jeg har vært her i fem år og har
704 vært på alle møter utenom to stk. dette er strengere enn stortinget. Når det gjelder supplering
705 så må det nok være flere allmøter. Når AU også har sendt inn mange forslag og det er så
706 mange forslag totalt er det bedre å gå tilbake og ta en helhetlig avgjørelse.

707
708 Replik: det er bra at du bare har vært vekke 2 ganger, men det er deg. Se på benken din,
709 det er mange varaer her og benker som ikke er fulle. Det er problemer med folk som ikke
710 svarer. Det er viktig at vi har fraværsreglement.

711
712 Replik: Martin hintet til at vi må supplere hele tiden. Men dette skjer jo bare hvis man har
713 uteblitt fra tre møter og vi har stort sett bare møter 3 ganger i semesteret.

714
715 Svarreplik: ja, men man kan ha to før og så en etter allmøte og da må man supplere igjen.
716 Jeg synes det er fint at selv 8. vara møter, det viser at det finnes folk som ønsker å møte.
717 Problemet er rekrutteringen og at vi må gjøre det morsomt å være her heller enn å skape en
718 høyere terskel for å være her.

719

720 Innlegg: når vi ser på dokumentet så er det allerede basert på noe som fungerer fra før av.
 721 Det er også lagt til endringsforslag som tar i bruk det som er blitt forklart. Jeg var vara forrige
 722 semester. Jeg fikk beskjed at det var nok bare å komme uansett. Og jeg synes oppsettet
 723 burde være at man forventer at varaer kommer uansett selv om de ikke har stemmerett. Det
 724 å høre at man har 6. og 8. vara i møtet her nå er problematisk. Det er fantastisk at de er her,
 725 men man burde oppmuntre de faste til å komme og at flere dukker opp.

726
 727 Innlegg: jeg vil først si at AU er kjempesøte og kjempesnille, men når dere kommer med et
 728 dokument så må dere stå for det. Ikke kom og legg fram et dokument og ikke stå for det. Når
 729 KK sier at man burde hatt bedre tid til å sette seg inn i det når det er et dokument som
 730 potensielt strider med vedtekter og norsk lov. Er det et reglement for fravær vi trenger eller
 731 jobb for å rekruttere.

732
 733 Replik fra KK: at KK fikk dårlig tid med dette handler ikke om sen utsendelse av
 734 sakspapirer, det handler om livet generelt. Så det er på KKs kappe. Dette er ikke i strid med
 735 norsk lov.

736
 737 Innlegg: jeg ønsker å minne parlamentet på at KK i starten av denne saken uttrykte et ønske
 738 om å utsette denne saken. Det er kommet flere forslag fra AU og KK som er motstridende.
 739 Jeg vil derfor foreslå at KK og AU får tid til å se på dette og komme tilbake med et nytt
 740 dokument.

741
 742 Innlegg: jeg skjønner at flere ønsker å utsette denne diskusjonen, samtidig virker det som det
 743 er litt kritisk at vi har så mange faste representanter som er valgt inn som ikke møter. Da
 744 burde vi heller kunne ordne det slik at varaene som ønsker å møte rykker opp og de faste
 745 som ikke har mulighet til å møte enten trekker seg.

746
 747 Replik: jeg er selv vara og det er det som er jobben min å møte når faste ikke kan. Jeg
 748 tenker heller at OsloMet burde jobbe for bedre vilkår for at vi skal kunne stille på møter. Det
 749 finnes også studentdemokratier som får det til å fungere uten et slikt reglement og vi kan
 750 høre med dem om hvordan de gjør det.

751
 752 Innlegg: vi står bak dokumentet og vi har sendt inn endringsforslag. Vi har fått fra KK at det
 753 er et dokument som fungerer med de endringsforslagene som vi har sendt inn. Vedtektene
 754 sier at faste representanter er møtepliktig og uten et reglement har vi ikke noen måte å
 755 håndheve det på. Det er ikke vits å utsette saken noe mer. Vi har sendt inn alle punktene
 756 som vi mener er viktig å sende inn.

757
 758 Replik: du nevnte at i samtale med KK så kan dette gjennomføres med endringene som er
 759 sendt inn. Er det noen spesielle endringer du tenker på?

760
 761 Svarreplik: bra spørsmål. Vi har sendt inn forslag som vil gjøre dokumentet gyldig og det vil
 762 være et velfungerende dokument som vil kunne gjøre noe med dette. Det vil fungere med AU
 763 sine forslag og det vil kunne fungere med KK sine forslag. Det er bare ordlyden som er
 764 forskjellen.

765

766 T.O. vi har et dokumenthierarki der vedtektene er på topp. Dersom dere vedtar noe som
767 strider med dokumenter over i dokument hierarkiet så vil det falle bort.

768

769 Man åpnet for votering for om saken skal utsettes.

770

771 Forslaget ble vedtatt og saken utsettes til et senere møte.

772

773

774 **Vedtak:**

775

776 • *Saken utsettes til et senere møte.*

777

778 Til: Studentparlamentet (SP)
779 Fra: Arbeidsutvalget
780

Saksbehandler: Victoria
Skogsletten Dalen, Leder

781 **Årsrapport for studieåret 2024/2025**

782 **PSAK 36/25**
783

784 Victoria la fram saken. Hvert år legger AU fram årsrapporten for året som er gått for
785 parlamentet på første møte på høstsemesteret. I studieåret som har gått har
786 Studentparlamentet oppnådd viktige resultater. Vi har blant annet fått på plass en ekstra
787 stilling hos studentombudet, utviklet et nytt registreringssystem for tillitsvalgte og jobbet for
788 mer stipend for studenter som har praksisperioder.

789 Og ikke minst – vi kan være stolte av rekordhøy oppslutning i studentvalget. Det viser at flere
790 studenter ønsker å engasjere seg og påvirke.

791 På vegne av forrige arbeidsutvalg vil jeg takke alle som har bidratt – dette er resultater vi har
792 skapt sammen.

793 Til slutt kan jeg nevne at dersom årsrapporten ikke godkjennes, kan den ikke nødvendigvis
794 endres.

795 Tusen takk.

796 Det ble åpnet for spørsmål.

797 Spørsmål: denne snapchat kontoen, hvordan går det med den? Hvor mye tid legges ned i
798 den vs hvor mye man får igjen for den? Er det mye kontakt med studnetene?

799

800 Svar: takk for spørsmål. Vi opprettet snapchatkonto for et år siden og har ca 1000 venner,
801 det er ca 700 som ser på stories daglig. Vi får inn spørsmål hver dag. Små og store og vi får
802 sendt studenter riktig vei. Det er ikke alle innspill vi kan løse, men det er fint å få det inn. Vi
803 bruker like tid på det, men vi får veldig mye ut av det. Å lage en snap tar veldig liten tid, i
804 forhold til innlegg på instagram. På studentdemokrati uka var det mange som møtte pga
805 snap. Elsker snapchat.

806 Man voterte over årsrapporten og den ble godkjent.

807

808 **Vedtak**

- 809 • Studentparlamentet godkjenner årsrapporten for 2024-2025

810

811 Møtekritikk

- 812
- 813 Takk for møtet.
- 814 Vært koselig å være her og koselig å være fast representant. Gleder meg til å møte
815 forhåpentligvis alle sammen neste gang.
- 816 Hvordan melder jeg inn eventuelt saker?
- 817 Mange veier fører til rom, man kan melde i starten av konstitueringen når man godkjenner
818 sakslista så kan man legge til noe.
- 819 Takk for møte, det har vært fin debatt i dag. Fint å se mange nye ansikter på talerstolen.
- 820 Takk for møte og takk for god mat selv om det ikke var lasagne.
- 821 Det var jo dekonstruert lasagne og det var godt. Veldig godt møte, gøy å se så mange som
822 gikk opp.
- 823 Takk for møte
- 824 Takk for møte
- 825 Takk for møte
- 826 Takk for møte ha en fin kveld
- 827 Takk for møte, det var litt vanskelige ord for jeg er på B2 norsk, så jeg kanskje må lære mer.
828 Det var koselig og hyggelig å møte alle sammen.
- 829 Veldig bra møte, veldig bra debatt. Jeg har aldri vært på et møte med så mange nye på
830 talerstolen. Det er min erfaring at det går i riktig retning. Veldig bra møte.
- 831 En ting jeg lurer på er om vi kan vite hvor mange som stemmer for og i mot på valgene. At
832 man sier stemmetallene. For eksempel på det vi stemte på til sist, å få vite hvor mange som
833 er for og imot og hvor mange stemmeberettigede som er i salen.
- 834 Takk for møte, det var interessant å være her.
- 835 Takk for møte, hyggelig å være her å møte nye folk og at det ikke ble ferdig for sent.
- 836 Takk for møte, det var litt vanskelig å lese endringsforslagene så hvis det er mulig å gjøre
837 noe med det
- 838 Takk for møte, fint å være her
- 839 Takk for møte, effektivt og ryddig
- 840 Takk for møte, hard kritikk at vi gikk fort tom for te vann
- 841 Takk for møte, det var mitt første og det var koselig og interessant
- 842 Takk for møte, det var koselig. Siden sist jeg var her har det tredoblet seg
- 843 Veldig gøy at det er mange fulle stoler. Pasta som har ligget lenge er ikke bra, jeg vil ha kjøtt
- 844 Takk for godt møte og takk for god debatt. God ordstyring og gode svar fra AU.

- 845 Takk for et fint møte, det var mitt første noen gang, det blir gøy å engasjere meg mer og
846 være mer på talerstolen.
- 847 Takk for møte, det er først for denne gang i perioden. Jeg ser frem til å stille til valg i oktober.
848 Jeg liker at det er gode diskusjoner og at vi faktisk krangler litt
- 849 Takk for møte, det er rart å sitte på bakre benk. Jeg er kvinnelig representant i US og flinke
850 dere har vært, jeg ser på dere. Vi fikk sakspapirer til styremøtet i går så vi kommer sterkere
851 tilbake neste gang
- 852 Yes, jeg er Elias og var LMA i fjor og i US i år. Har beveget meg fra SAM benken til AU til
853 US, så jeg har bare mindre og mindre taletid nå enn noen gang. Hyggelig å se mange nye og
854 mange engasjerte. Diskusjon om fraværsregler varmer mitt organisasjonshjerte, håper det
855 blir flere av de. Liker endringsforslag på møteplan, det er kult å se at folk foreslår endring av
856 saksorden.
- 857
- 858 Takk for et godt møte, det er viktig å holde fokus og snakke om en konkret ting og ikke la det
859 skli for mye ut av vi snakker om, men utover det – nydelig. Mange nye, mange kjente, jeg
860 synes alle er dritflinke.
- 861 Takk for godt møte. Veldig hyggelig å være her.
- 862 Jeg synes det har vært et usedvanlig godt møte, jeg kan ikke huske at mitt første møte som
863 AU var. Det var godt jobbet av AU. Jeg skal ikke si hva dere skal mene, men å diskutere om
864 man skal diskutere noe ender ofte med at man diskuterer saken likevel. Kanskje man heller
865 burde diskutert endringsforslagene og eventuelt avvist dokumentet, men i hovedsak bare
866 masse skryt.
- 867 Jeg synes dere har vært veldig flinke, det er i hovedsak god debattkultur, dere fremmer
868 endringsforslag på forhånd og det gjør de ikke en gang på LMNSO og det setter alle pris på.
869 Det gjør alt enklere for alle. Jeg vil også gi skryt for utrolig fine sakspapirer, de var veldig
870 ryddige og jeg håper alle leste dem grundig. Det er en oppfordring til fremtidige møter og
871 masse skryt til AU som har lagt fram.
- 872
- 873 Som jeg sa i stad, det er rart å sitte på bakbenk. Takk for møte. For mange er det første
874 møte, vel gjennomført. Jeg håper at engasjementet fortsetter hvert fall ut jula, som for
875 eksempel VT, gallakomite osv. vi gleder oss.
- 876 Tusen takk for godt møte. Jeg er veldig glad for å se dere og engasjementet dere viser, det
877 blir nevnt at vi krangler litt, men det er jo meningen, vi skal jo mene ting. Takk og vi ses.
- 878 Tusen takk for et veldig godt møte, på samme måte som mange har første parlamentsmøte,
879 så er det vårt første parlamentsmøte som AU og vi prøver vårt beste. Vi er en time før tiden,
880 men og vi hadde hatt tid til å diskutere dokumentet. Jeg ber dere om å bli med å rydde og
881 etter det så drar vi på møtebrus på Chateau neuf hvor vi kan ta en brus eller annen type
882 drikke. Etter et slikt møte er vi tørre i munnen.
- 883
- 884 Jippi! Tusen takk for et nydelig møte! Dere er veldig flinke til å debattere og jeg synes dere er
885 veldig høflige, og det setter jeg pris på. Jeg skal bli med på møtebrus og drikke Farris. Det er

886 mitt første møte som leder. Vi har fått meldinger på forhånd om sakene og sakspapirene og
887 det setter vi veldig pris på og vi oppfordrer til å komme innom eller sende melding om det er
888 noe dere lurere på. Vi vil kontaktes overalt og vil gjerne ha inn saker som dere vil ha på møtet.
889 Vi ønsker gøyere saker som er gøy å diskutere, ikke bare møtedatoer. Gjerne kom innom og
890 snakk med oss eller drikk te. Vi har mange typer te på kontoret. Takk til KK, takk til AU, takk
891 til ordstyrerne og så ses vi på møtebrus

892

893 Møte ble hevet 21.05